
Provincie West-Vlaanderen Arrondissement Kortrijk

GEMEENTE LENDELEDE

VERSLAG GEMEENTERAADSZITTING VAN 19 NOVEMBER 2020

Aanwezig: MM. Ketels P., Schepen-Voorzitter;
Dewaele C., Burgemeester;
Fonteyne B., Rommens R., Schepenen;
Lammertyn R., Voorzitter B.C.S.D., Schepen;
Viaene J., Parmentier N., Gheysens J., Moerkerke E., Bonte F., Debrabandere G., 
Vanoverbeke B., Jonckheere S., Vandenbroucke M., Vansteenkiste K., 
Devreese V., Desmet T., Raadsleden;
Vandecasteele C., Algemeen Directeur.

In toepassing van de Politieverordening van de Burgemeester d.d. 20.10.2020 houdende 
organisatie van de zittingen van de lokale bestuursorganen , die heden ter bekrachtiging wordt 
voorgelegd aan de gemeenteraad, zal deze vergadering omwille van de openbare veiligheid 
achter gesloten deuren plaatsvinden in GC Den Tap.
De raad is akkoord dat communicatieambtenaar Elvire Vanysacker en technicus Rik Duvillier de 
zitting bijwonen in functie van de technische ondersteuning.

OPENBARE VEILIGHEID:

1.

Bekrachtiging Politieverordeningen van de Burgemeester:
a) Politiebesluit d.d. 20.10.2020 houdende organisatie van de zittingen van de lokale 

bestuursorganen;
b) Politiebesluit d.d. 29.10.2020 inzake lokale aanvullende maatregelen in functie van de 

bestrijding van de Covid-19 crisis.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op artikel 133 van de Nieuwe gemeentewet waarbij de Burgemeester als verantwoordelijke 
overheid inzake de bestuurlijke politie op het grondgebied van de gemeente wordt beschouwd;

Gelet op artikel 134 § 1 en 135 § 2 van de Nieuwe Gemeentewet kan de Burgemeester 
politieverordeningen nemen in plaats van de gemeenteraad in uitzonderlijke, hoogdringende 
omstandigheden;

Overwegende dat deze besluiten door de gemeenteraad dienen bekrachtigd te worden;

Overwegende dat blijkt dat de besmettingen met COVID-19 weer heel sterk zijn gestegen;

Gelet op de federale maatregelen die tot 19 november 2020 van kracht zijn waardoor een nieuwe 
beslissing ivm de komende raadszittingen noodzakelijk bleek;

Gelet op het besluit van de Burgemeester van 20 oktober 2020 houdende organisatie van de 
zittingen van de lokale bestuursorganen;

Overwegende dat hierbij volgende regeling werd uitgewerkt :
a) De vergaderingen van het College van Burgemeester en Schepenen, Vast Bureau en 

Bijzonder Comité Sociale Dienst zijn gesloten zittingen en blijven doorgaan mits strikte 
naleving van de veiligheidsmaatregelen in het kader van COVID-19;

b) De gemeente- en OCMW-raadszittingen worden verder georganiseerd in GC Den Tap. In de 
grote zaal van GC Den Tap kan dit perfect georganiseerd worden met respect voor de regels 
van social distancy waardoor er voldaan kan worden aan de preventieve maatregelen. Wel 
zal er geen publiek toegelaten worden en wordt opnieuw een live-stream voorzien voor pers 
en publiek;”



Gelet op de motivatie van de Burgemeester inzonderheid op het advies van het Agentschap Zorg 
& Gezondheid en de FOD Binnenlandse Zaken - Federale diensten Gouverneur West-
Vlaanderen – Dienst Noodplanning;

Gelet op het besluit van de Burgemeester van 29 oktober 2020 inzake lokale aanvullende 
maatregelen in functie van de bestrijding van de Covid-19 crisis;

Overwegende dat hierbij volgende maatregelen werden genomen :
Mondmaskerdracht

Het dragen van een mondmasker (mond- en neusbescherming) of elk ander alternatief in 
stof is verplicht voor iedereen vanaf 12 jaar op alle openbare speelpleinen en nog 
toegankelijke sportterreinen en dit gedurende de ganse dag.

Het dragen van een mondmasker (neus- en mondbescherming) of elk ander alternatief in 
stof is niet verplicht in voormelde zones : 
- Voor personen die middels medisch attest kunnen aantonen dat zij geen mond- en 

neusbescherming of elk ander alternatief in stof kunnen dragen.
- Voor beoefenaars van fysiek belastende professionele activiteiten gedurende de 

uitvoering van die activiteit (bvb. vuilnisophalers, aannemers van werken).
- Voor beoefenaars van een sportactiviteit.

BESLUIT, eenparig :

Enig artikel :
Volgende besluiten van de Burgemeester genomen in toepassing van artikel 134 § 1 
en 135 § 2 van de Nieuwe gemeentewet te bekrachtigen:

a) Politiebesluit d.d. 20.10.2020 houdende organisatie van de zittingen van de 
lokale bestuursorganen;

b) Politiebesluit d.d. 29.10.2020 inzake lokale aanvullende maatregelen in functie 
van de bestrijding van de Covid-19 crisis.

AUTONOOM GEMEENTEBEDRIJF LENDELEDE:

2.

AGL : Goedkeuren aanpassing 1 van het meerjarenplan 2020-2025.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op het Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017, in het bijzonder artikel 41, 
21° en 242;

Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering van 30 maart 2018 over de beleids- & 
beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen;

Gelet op het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en nadere 
voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsels en de digitale rapportering van de 
beleids- en beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen;

Gelet op de omzendbrief KB/ABB 2020/3 van 18 september 2020 over de aanpassing van de 
meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen volgens de beleids- en 
beheerscyclus;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing d.d. 19.12.2019 houdende goedkeuren van het 
meerjarenplan 2020-2025 van het AGL;

Gelet op het besluit van de Raad van Bestuur van het AGL d.d. 13.10.2020 houdende 
vaststelling van aanpassing 1 van het meerjarenplan 2020-2025;

Overwegende dat bij de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 het resultaat van de 
jaarrekening 2019 dient verwerkt te worden;



Overwegende de impact van de corona-pandemie met hoofdzakelijk minder-inkomsten tot gevolg 
door de sluiting van de sporthal;

Overwegende dat het schema M3 (Overzicht van de kredieten) deel uitmaakt van het 
meerjarenplan 2020-2025 en de kredieten bevat voor de dienstjaren 2020 en 2021;

Gelet op de voorgelegde aanpassing 1 van het meerjarenplan 2020-2025;

Overwegende dat het voorgelegde meerjarenplan financieel in evenwicht is daar het geraamde 
beschikbaar budgettair resultaat voor elk jaar positief is en de geraamde autofinancieringsmarge 
voor 2025 minstens gelijk is aan nul;

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : De aanpassing 1 van het meerjarenplan 2020-2025 van het Autonoom 
Gemeentebedrijf Lendelede goed te keuren.

Artikel 2 : Dit besluit wordt bekendgemaakt overeenkomstig art. 286 van het Decreet over het 
Lokaal Bestuur en wordt opgenomen op de lijst met beknopte omschrijving die 
verzonden wordt aan de provinciegouverneur. Tevens wordt een afschrift van dit 
besluit toegestuurd aan het AGL.

KERKFABRIEKEN:

3.

Kerkfabriek H. Familie: Aktename van het budget 2021.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de 
erkende erediensten;

Gelet op het budget over het dienstjaar 2021 van de kerkfabriek van de parochie van Heilige 
Familie, opgemaakt en voorlopig goedgekeurd in zitting van de kerkraad van 9 augustus 2020; 

Overwegende dat dit budget in overeenstemming is met het meerjarenplan van de kerkfabriek;

Overwegende dat voormeld budget sluit met volgend resultaat :
Exploitatieresultaat eigen financieel boekjaar : - 60.960,56 euro;
Gecorrigeerd exploitatieoverschot N-2 (vorige dienstjaren) : + 21.155,60 euro
Gemeentelijke exploitatietoelage: 39.804,96 euro, waarvan het aandeel van gemeente Lendelede 
2.627,13 euro bedraagt;
Algemeen exploitatieresultaat : 0,00 euro.
Investeringstoelage: 25.000 euro, waarbij het aandeel van de gemeente Lendelede 1.650 euro 
bedraagt;
Algemeen investeringsresultaat : 0,00 euro

Overwegende het gunstig advies van het erkend representatief orgaan aan het budget 2021 van 
de kerkfabriek Heilige Familie d.d. 19 oktober 2020.

Waarvan akte.



4.

JEUGD:

Kennisname van het besluit van de jeugdraad houdende toekenning van de subsidies voor het 
jeugdwerk voor het dienstjaar 2020.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op het voorstel van de jeugdraad tot het verdelen van de gemeentelijke subsidies voor 
jeugdwerk voor het dienstjaar 2020, opgemaakt op basis van het bestaande subsidiereglement 
en goedgekeurd door de algemene vergadering van de jeugdraad op 12.09.2020;

Na bespreking;

Neemt kennis van het besluit van de jeugdraad houdende toekenning van de subsidies voor het 
jeugdwerk voor het dienstjaar 2020.

MILIEU:

Voorafgaande aan de bespreking van het volgende punt, vraagt raadslid Marnic Vandenbroucke 
vanuit zijn fractie, om dit punt te verdagen naar volgende maand. Bij de voorbereiding van dit 
punt vandaag, stelde hij vast dat er geen stukken over dit punt beschikbaar waren op het intranet 
waarbij het niet gaat over de inhoud van dit punt. 

Voorzitter Pedro Ketels en Schepen Rudy Rommens geven mee dat het niet mogelijk is om dit 
punt te verdagen daar dit dossier in december 2020 dient ingediend te worden bij de Europese 
instellingen voor het verkrijgen van subsidies.

Schepen Rudy Rommens deelt mee dat dit een zeer lijvig document is en dat hij vandaag ook 
heeft vastgesteld dat dit niet ter beschikking werd gesteld waarvoor hij de gemeente wenst te 
verontschuldigen. Hij geeft mee dat dit dossier een synthese is van diverse acties die reeds 
vroeger besproken werden in Leiedal waarvoor nu een engagement wordt gevraagd. Hierna 
geeft hij een korte inleiding op dit punt. 

Raadslid Marnic Vandenbroucke geeft aan dat ze hierbij geen steen wensen te werpen maar dat 
ze zich als fractie dan wensen te onthouden bij de stemming op dit punt.

Raadslid Francis Bonte beaamt dat hij het spijtig vindt dat ze als fractie niet volledig geïnformeerd 
hun stem dienen uit te brengen.

Na tussenkomst van de Voorzitter Pedro Ketels wordt de zitting geschorst ten einde de fracties 
de mogelijkheid te geven om zich hierover te beramen.

Na de schorsing wordt de zitting heropend waarbij de fractieleidster van de N-VA meedeelt dat ze 
zich als fractie zullen onthouden.

Raadslid Francis Bonte geeft mee dat ook zijn fractie Trots op Lendlee zich zal onthouden  Niet 
omdat ze inhoudelijk niet akkoord zijn met dit punt maar wel omdat dit dossier niet raadpleegbaar 
was op het intranet. Hij vraagt om dit tevens zo te notuleren in het verslag van de zitting.

Schepen Rudy Rommens geeft hierna een zeer uitgebreide toelichting bij dit punt waarbij hij 
belooft dat de ontbrekende stukken morgen zullen doorgemaild worden.



5.

Goedkeuren van de regionale ruimtelijke energiestrategie en SECAP (Sustainable Energy en 
Climate Action Plan).

De raad, in gesloten zitting,

Overwegende dat het Intergouvernementeel Panel voor Klimaatverandering (IPCC) in zijn vijfde 
beoordelingsverslag opnieuw bevestigd heeft dat klimaatverandering een realiteit is en dat 
menselijke activiteiten het klimaat op aarde blijven beïnvloeden;

Overwegende dat volgens de bevindingen van het IPCC beperking en aanpassing elkaar 
aanvullende benaderingen zijn ter vermindering van de risico's van de gevolgen van 
klimaatverandering in verschillende tijdschalen;

Overwegende dat nationale regeringen in het kader van het Raamverdrag van de Verenigde 
Naties inzake klimaatverandering (UNFCC) een gemeenschappelijke doelstelling 
overeengekomen zijn om de gemiddelde opwarming van de aarde ruim onder 2 °C te houden ten 
opzichte van de pre-industriële niveaus;

Overwegende dat nationale regeringen in het kader van de Rio+20-Conferentie van de 
Verenigde Naties een reeks duurzame ontwikkelingsdoelen (SDG's) overeengekomen zijn; deze 
vereisen onder meer dat de internationale gemeenschap "de toegang tot betaalbare, 
betrouwbare, duurzame en moderne energie voor iedereen verzekert" (SDG7), dat "steden en 
woonplaatsen inclusiever, veiliger, veerkrachtiger en duurzamer worden gemaakt" (SDG11) en 
dat "dringend actie wordt ondernomen om klimaatverandering en de gevolgen daarvan te 
bestrijden" (SDG13);

Overwegende dat de Europese Commissie in 2008 het Burgemeestersconvenant en in 2014, als 
essentiële maatregel van de EU-strategie voor aanpassing aan de klimaatverandering (Europese 
Commissie, 2013), het "Mayors Adapt"-initiatief heeft in het leven geroepen om lokale overheden 
te betrekken en te ondersteunen bij de uitvoering van maatregelen met het oog op respectievelijk 
de beperking van en aanpassing aan klimaatverandering;

Overwegende dat de EU in oktober 2014 het klimaat- en energiebeleidskader 2030 heeft 
aangenomen waarin nieuwe klimaat- en energiedoelstellingen zijn vastgesteld: interne 
vermindering van de uitstoot van broeikasgassen met ten minste 40 %, ten minste 27 % van de 
verbruikte energie in de EU uit hernieuwbare energiebronnen en een energiebesparing van ten 
minste 27%;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 20.11.2014 houdende: Goedkeuren regionaal 
Duurzame Energie Actieplan 2020 in uitvoering van het Burgemeestersconvenant 2020;

Overwegende dat het klimaat verandert en dat voelen we: warmterecords sneuvelen, hittegolven 
volgen elkaar op, droogte én regenval worden extremer. Op 18 juni 2019 publiceerde de 
Europese Commissie haar analyse van de nationale energie- en klimaatplannen met het oog op 
de doelstellingen voor 2030. De conclusie? België scoort bijzonder laag en de lat moet veel 
hoger;

Overwegende dat de 13 burgemeesters in Zuid-West-Vlaanderen het vernieuwde 
Burgemeestersconvenant 2030 ondertekenden. Een CO₂-reductie van 40% tegen 2030 is een 
stevige uitdaging: ondanks diverse inspanningen strandden we in 2017 op een daling van 11,2% 
ten opzichte van 2005;

Gelet op de strategische doelstelling 2, “Lendelede, een leefbare gemeente” van ons 
meerjarenplan 2020-2025 waarbij de drie thema’s die centraal staan in de 
burgemeestersconvenant 2030 verder uitgewerkt worden, zijnde mobiliteit, energie en adaptatie;

Overwegende dat naar aanleiding van het engagement dat we als regio zijn aangegaan in het 
kader van het vernieuwde Burgemeestersconvenant in het afgelopen jaar, samen met de lokale 



besturen, een regionale actietabel werd opgemaakt – het SECAP (Sustainable Energy and 
Climate Action Plan). Gelijktijdig organiseerde Leiedal in het voorjaar van 2019 voor iedere stad 
en gemeente een energieworkshop. De resultaten van deze workshops werden gebundeld in de 
brochure “Een ruimtelijke energiestrategie voor Zuid-West-Vlaanderen”. Met deze 
energiestrategie hebben we becijferd hoe de regio de doelstellingen van de 
Burgemeestersconvenant kan halen, net door kansen voor hernieuwbare energie en duurzame 
warmte in kaart te brengen;

Overwegende dat de gelijktijdigheid waarmee de regionale energiestrategie en het SECAP 
werden opgemaakt, ervoor gezorgd heeft dat beide documenten volledig op elkaar werden 
afgestemd. Waar de regionale ruimtelijke energiestrategie echter uitsluitend mitigatie meeneemt, 
capteert het SECAP ook adaptieve maatregelen. Via deze weg bezorgen wij u de definitieve 
documenten, nl. het SECAP (inclusief adhesion form), en de folder en brochure van de 
energiestrategie;

Overwegende dat zowel de N-VA fractie als de fractie Samen voor Lendelede zich zullen 
onthouden op de stemming van dit punt waarbij er op vraag van raadslid Francis Bonte 
genotuleerd wordt dat dit niet is omdat ze inhoudelijk niet akkoord zijn met dit punt maar wel 
omdat het dossier over dit punt niet raadpleegbaar was op het intranet. 

BESLUIT, met 10 ja stemmen (Ketels P., Dewaele C., Fonteyne B., Rommens R., Lammertyn R., 
Viaene J., Parmentier N., Vanoverbeke B., Jonckheere S., Desmet T.) en 7 onthoudingen 
(Gheysens J., Moerkerke E., Bonte F., Debrabandere G., Vandenbroucke M., Vansteenkiste K., 
Devreese V.) :

Artikel 1 : Goedkeuring te verlenen aan het “regionaal energie- en klimaatactieplan (SECAP)” 
dat werd opgesteld door Intercommunale Leiedal, door de Europese Commissie 
aangesteld als Territoriaal Coördinator voor het Burgemeestersconvenant.

Artikel 2 : Akkoord te gaan met de aanvulling en ondertekening van de adhesion form door de 
burgemeester. Enkel wanneer dit formulier ondertekend wordt, kan het SECAP 
officieel worden ingediend bij de EU, wat voorzien is voor december (mits 
goedkeuring door alle lokale besturen).

Artikel 3 : Goedkeuring te verlenen aan de brochure en de folder van “Een ruimtelijke 
energiestrategie voor Zuid-West-Vlaanderen”, waarin werd becijferd hoe de regio de 
doelstellingen van het Burgemeestersconvenant kan halen.

Artikel 4 Een afschrift van deze beslissing, samen met het ondertekende adhesion form, over 
te maken aan de Intercommunale Leiedal, President Kennedypark 10, 8500 Kortrijk. 

INTERCOMMUNALES:

6.

TMVS dv : Buitengewone Algemene Vergadering op 8 december 2020: Bespreking van de 
agenda en bepalen van het standpunt dat door de vertegenwoordiger van de gemeente dient te 
worden ingenomen : Voorstel tot goedkeuren van alle punten van deze vergadering.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 20.02.2020 houdende toetreding tot de 
dienstverlenende intergemeentelijke vereniging TMVS;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissingen van 20.02.2020 waarbij de Heer Rudy Rommens werd 
aangeduid als vertegenwoordiger en Mevrouw Carine Dewaele als plaatsvervanger voor alle 
algemene vergaderingen van TMVS in de legislatuur 2019-2024; 

Gelet op de statuten van TMVS dv ; 



Gelet op de oproepingsbrief d.d. 14.09.2020 voor de buitengewone algemene vergadering van 
TMVS dv op 8 december 2020, waarin de agenda werd meegedeeld ; 

Gelet de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur ;

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : Goedkeuring te verlenen aan alle punten op de agenda van de buitengewone 
algemene vergadering TMVS dv van 8 december 2020 en de daarbij behorende 
documentatie nodig voor het onderzoek van de agendapunten : 

1. Toetreding van deelnemers
2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge toetredingen
3. Evaluatie 2020, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2021 (cfr. 

artikel 432 DLB)
4. Begroting 2021 (cfr. artikel 432 DLB)
5. Actualisering presentievergoeding ingevolge indexaanpassing
6. Statutaire benoemingen
Varia

Artikel 2 : De raad draagt de aangeduide vertegenwoordiger(s)/plaatsvervangend 
vertegenwoordiger op om namens het bestuur alle akten en bescheiden met 
betrekking tot de buitengewone algemene vergadering van TMVS dv vastgesteld op 8 
december 2020, te onderschrijven en haar/zijn (hun) stemgedrag af te stemmen op 
het in de beslissing van de (gemeente)raad van heden bepaalde standpunt met 
betrekking tot de agendapunten van voormelde algemene vergadering.

Artikel 3 : Een afschrift van dit besluit zal aan Farys | TMVS gestuurd worden per elektronische 
post op volgend adres: 20201208BAVTMVS@farys.be.

7.

Fluvius OV : Buitengewone Algemene Vergadering op 9 december 2020 met goedkeuring van 
statutenwijziging: Bespreking van de agenda en bepalen van het standpunt dat door de 
vertegenwoordiger van de gemeente dient te worden ingenomen : Voorstel tot goedkeuren van 
alle punten van deze vergadering.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij Fluvius Opdrachthoudende Vereniging;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissingen van 14.02.2019 waarbij de Heer Bernard Fonteyne werd 
aangeduid als vertegenwoordiger en Mevrouw Carine Dewaele als plaatsvervanger voor alle 
algemene vergaderingen van Fluvius ov in de legislatuur 2019-2024; 

Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven van 4 september 2020 werd 
opgeroepen om deel te nemen aan de Buitengewone Algemene Vergadering van Fluvius 
Opdrachthoudende Vereniging die op 9 december 2020 plaatsvindt in Hotel Stayen, 
Tiensesteenweg 168 in 3800 Sint-Truiden;

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente per brief van 4 
september 2020 overgemaakt werd;

Overwegende dat de voorgestelde statutenwijzigingen hun oorsprong vinden in de verplichte 
aanpassing van de statuten aan het nieuwe Wetboek van Vennootschappen en Verenigingen 
(WVV).  Daarnaast worden nog een aantal wijzigingen aangebracht:

- Vermelding van het correspondentieadres van de administratieve zetel in Melle naast de 
maatschappelijke zetel

- Verwijzing naar van toepassing zijnde bepalingen van de coöperatieve vennootschap 
ingevolge het nieuwe WVV.

- Invoeging en/of actualisering van een aantal definities.
- Overige statutaire bepalingen: update, aanvulling.

mailto:20201208BAVTMVS@farys.be


Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur; waarbij bepaald wordt 
dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor 
elke algemene vergadering; 

Gelet op het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, waarbij 
het op heden niet vaststaat onder welke vorm deze algemene vergadering zal kunnen 
plaatsvinden: fysiek, digitaal dan wel schriftelijk;

Overwegende dat mogelijk nog federale richtlijnen alsook politiebesluiten van de gouverneurs en 
richtlijnen via het Agentschap Binnenlands Bestuur kunnen komen omtrent het coronavirus 
COVID-19 (en de mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de 
impact hiervan op onderhavige bijeenkomst, wordt gevraagd om een expliciete beslissing over 
alle voorliggende agendapunten te nemen. Op deze manier kan desgevallend overgegaan 
worden tot het houden van een schriftelijke algemene vergadering indien dit noodzakelijk mocht 
blijken;

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Buitengewone Algemene 
Vergadering van Fluvius Opdrachthoudende Vereniging d.d. 9 december 2020 met 
als agendapunten:

1. Aanpassen van de statuten als volgt: 
• Aanpassen van de titels van Hoofstukken I, II en III en schrappen van 

Hoofdstuk VI
• Aanpassen van de bestaande artikels 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 8ter, 11, 12, 14, 15, 

16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 24, 25, 26, 26bis, 27, 30, 34, 35, 37, 39, 40, 42, 43, 
44, 45, 46, 47, 48 en bijlage 1

• Toevoegen van een artikel 2bis
• Schrappen van de bestaande artikelen 8bis, 9, 11bis, 27bis, 28, 29, 31, 32 en 

33
• Hernummeren van de volledige statuten.

2. Verlenen van machtiging aan de Secretaris van de Raad van Bestuur en/of een 
medewerker van de directie Secretariaat-generaal van Fluvius System Operator 
om de beslissingen genomen in de agendapunten 1 en 4 bij authentieke akte te 
doen vaststellen.

3. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet lokaal bestuur van de te 
ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2021 alsook 
van het door de raad van bestuur opgestelde budget 2021.

4. Statutaire benoemingen.
5. Statutaire mededelingen.

Artikel 2 : Zijn goedkeuring te hechten aan de voorgestelde statutenwijzigingen van Fluvius 
Opdrachthoudende Vereniging.

Artikel 3.1 : - in geval van een fysieke of digitale algemene vergadering
De vertegenwoordiger van de gemeente die fysiek dan wel digitaal zal deelnemen aan 
de Buitengewone Algemene Vergadering van Fluvius Opdrachthoudende Vereniging 
op 9 december 2020 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd 
zou worden), op te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen 
genomen in de gemeenteraad van heden inzake voormeld artikelen 1 en 2 van 
onderhavige beslissing.

Artikel 3.2 : – in geval van schriftelijke algemene vergadering
Zijn akkoord te verlenen over elk van de voorliggende agendapunten, waaronder de 
voorgestelde statutenwijzigingen. Dit geeft het standpunt van de gemeente weer, en 
dient in geval van een schriftelijke algemene vergadering (zonder fysieke 
aanwezigheid van de vertegenwoordiger van de gemeente/stad) als een bindend 
akkoord te worden beschouwd dat opgenomen zal worden in een overzichtslijst 
‘houdende ontvangen inhoudelijke goedkeuringen van de deelnemers’ die gevoegd 
zal worden bij de notulen van bovenvermelde Buitengewone Algemene Vergadering.



Artikel 4 : Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van 
voormelde beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan 
Fluvius Opdrachthoudende Vereniging, ter attentie van het secretariaat (in pdf-
versie), uitsluitend op het e-mailadres vennootschapssecretariaat@fluvius.be.

8.

Fluvius West : Buitengewone Algemene Vergadering op 10 december 2020 met goedkeuring van 
statutenwijziging : Bespreking van de agenda en bepalen van het standpunt dat door de 
vertegenwoordiger van de gemeente dient te worden ingenomen : Voorstel tot goedkeuren van 
alle punten van deze vergadering.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op het feit dat de gemeente voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius West;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissingen van 14.02.2019 waarbij de Heer Bernard Fonteyne werd 
aangeduid als vertegenwoordiger en Mevrouw Carine Dewaele als plaatsvervanger voor alle 
algemene vergaderingen van Infrax West (intussen gewijzigd van naam in Fluvius West in de 
legislatuur 2019-2024; 

Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven van 10 september 2020 werd 
opgeroepen om deel te nemen aan de buitengewone algemene vergadering van Fluvius West 
die op 10 december plaatsheeft in het Fluvius-gebouw, Noordlaan 9, te 8820 Torhout;

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente per brief van 10 
september 2020 overgemaakt werd;

Gelet op het feit dat de voorgestelde statutenwijzigingen vooreerst hun oorsprong vinden in de 
verplichte aanpassing van de statuten aan het nieuwe Wetboek van Vennootschappen en 
Verenigingen (WVV):

- Verwijzing naar van toepassing zijnde bepalingen van de coöperatieve vennootschap 
ingevolge het nieuwe WVV;

- Vermelding inzake het sui genesis karakter van de Opdrachthoudende Vereniging;
- Terminologie in verband met kapitaal werd in overeenstemming gebracht met het WVV, 

met invoering van termen zoals vermogen of inbreng (rekening 10/11 van het passief), 
onderscheid tussen vast en variabel kapitaal is zonder voorwerp geworden en vervangen 
door de statutair onbeschikbare eigenvermogensrekening;

- Afstemming op de bepalingen van het WVV wat betreft de procedure schriftelijke 
besluitvorming Raad van Bestuur en de modaliteiten voor het vergaderen op afstand van 
de Algemene Vergadering;

- In overeenstemming brengen statutaire bepaling inzake de alarmbelprocedure;

Gelet op het feit dat daarnaast nog een aantal wijzigingen worden aangebracht:
- Vermelding van het correspondentieadres van de administratieve zetel in Melle naast de 

reeds in de statuten opgenomen zetel;
- Invoeging en/of actualisering van een aantal definities;
- Toevoeging van een bijkomende onverenigbaarheid in hoofde van een lid of voormalig lid 

van het personeel van Fluvius System Operator cv of van Fluvius Opdrachthoudende 
Vereniging;

- Overige statutaire bepalingen: update, aanvulling;

Gelet  op het feit dat aan het voorwerp (nieuwe aanduiding van het “doel” ten gevolge van de 
inwerkingtreding van het WVV) enkele wijzigingen worden aangebracht;

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt 
dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor 
elke algemene vergadering;
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Gelet op het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, waarbij bij 
de opmaak van de dagorde van de algemene vergadering niet vast stond onder welke vorm deze 
algemene vergadering zal kunnen plaatsvinden: fysiek, digitaal dan wel schriftelijk;

Gelet op het schrijven d.d. 02.11.2020 van Fluvius West waarbij wordt meegedeeld dat 
gebaseerd op de modaliteiten bepaald vanuit het Agentschap Buitenlands Bestuur, en de 
beslissing van de Raad van Bestuur van 7 september 2020 de Algemene Vergadering in 
buitengewone zitting van Fluvius West op digitale wijze zal gehouden worden.

Overwegende dat mogelijk nog federale richtlijnen alsook politiebesluiten van de gouverneurs en 
richtlijnen via het Agentschap Binnenlands Bestuur kunnen komen omtrent het coronavirus 
COVID-19 (en de mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de 
impact hiervan op onderhavige bijeenkomst, wordt gevraagd om een expliciete beslissing over 
alle voorliggende agendapunten te nemen. Op deze manier kan desgevallend overgegaan 
worden tot het houden van een schriftelijke algemene vergadering indien dit noodzakelijk mocht 
blijken.

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Buitengewone Algemene 
Vergadering van de opdrachthoudende vereniging Fluvius West d.d. 10 december 
2020:

1. Aanpassen van de statuten als volgt:
a. Wijziging van het doel/voorwerp
b. - Aanpassen van de titels van Hoofdstukken I en II en bijlage 1 en 3

- Aanpassen van de bestaande artikels 2, 2bis, 3, 3bis, 3ter, 4, 6, 7, 8, 9, 
10, 11, 12, 14, 15, 16bis, 17, 19, 23, 24, 26, 28, 29, 30, 33bis, 34, 35, 
36bis, 36quater, 37, 40, 41, 42, 44, en bijlage 1, 2 en 3

- Toevoegen van artikel 7, 8bis, 33ter, 37bis en 46
- Schrappen van de inleiding bij hoofdstuk IV

2. Verlenen van machtiging aan de Secretaris van de Raad van Bestuur en/of een 
medewerker van de directie Secretariaat-generaal van Fluvius System Operator 
om de beslissingen genomen in de agendapunten 1, 5 en 6 bij authentieke akte 
te doen vaststellen.

3. Bespreking in het kader van artikel 432 van het Vlaams decreet lokaal bestuur 
houdende de intergemeentelijke samenwerking van de te ontwikkelen activiteiten 
en de te volgen strategie voor het boekjaar 2021 alsook van de door de raad van 
bestuur opgestelde begroting 2021.

4. Vaststelling van de uitkering overeenkomstig artikel 6:114 ev WVV.
5. Statutaire benoemingen.
6. a. Aanvaarding van de uitbreiding van de aansluiting van deelnemer(s) voor de 

activiteit openbare verlichting (verlichtingstoestellen, lichtbronnen en 
steunen) en diensten als onderdeel van ‘licht als dienstverlening’ – verslag 
van de raad van bestuur en van de commissaris overeenkomst het artikel 
6:110 WVV houdende de inbreng in natura voor de toetredingen per 1 juli 
2020 en per 10 december 2020.

b. Desgevallend aanvaarding / uitbreiding activiteiten gemeenten voor 
(neven)activiteiten.

7. Statutaire mededelingen.

Artikel 2 : Zijn goedkeuring te hechten aan de voorgestelde statutenwijzigingen van Fluvius 
West met inbegrip van de voorgestelde wijziging van het doel/voorwerp van Fluvius 
West.

Artikel 3: 3.1 in geval van een fysieke of digitale algemene vergadering
De vertegenwoordiger van de gemeente Lendelede die fysiek dan wel digitaal zal 
deelnemen aan de Buitengewone Algemene Vergadering van Fluvius West op 10 
december 2020 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou 
worden), op te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen 
genomen in de gemeenteraad van heden inzake voormelde artikelen 1 en 2 van 
onderhavige beslissing.



3.2. ingeval van schriftelijke algemene vergadering
Zijn akkoord te verlenen over elk van de voorliggende agendapunten, waaronder de 
voorgestelde statutenwijzigingen en wijziging van doel/voorwerp. Dit geeft het 
standpunt van de gemeente weer, en dient in geval van een schriftelijke algemene 
vergadering (zonder fysieke aanwezigheid van de vertegenwoordiger van de 
gemeente) als een bindend akkoord te worden beschouwd dat opgenomen zal 
worden in een overzichtslijst ‘houdende ontvangen inhoudelijke goedkeuringen van 
de deelnemers’ die gevoegd zal worden bij de notulen van bovenvermelde 
Buitengewone Algemene Vergadering en waarbij de individuele 
gemeenteraadsbeslissingen via het digitaal loket zullen overgemaakt worden aan de 
toezichthoudende overheid.

Artikel 4 : Het College van Burgemeester en Schepenen te gelasten met de uitvoering van 
voormelde beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius West, ter attentie van het secretariaat (in pdf-
versie), uitsluitend op het e-mailadres: vennootschapssecretariaat@fluvius.be.

9.

Intercommunale Leiedal : Buitengewone Algemene Vergadering op 10 december 2020: 
Bespreking van de agenda en bepalen van het standpunt dat door de vertegenwoordiger van de 
gemeente dient te worden ingenomen : Voorstel tot goedkeuren van alle punten van deze 
vergadering.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op de brief van 12.10.2020 van de Intercommunale Leiedal, waarbij de agenda en bijlagen 
van de Buitengewone Algemene Vergadering van 10.12.2020 werd toegestuurd;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissingen van 14.02.2019 waarbij Mevrouw Carine Dewaele werd 
aangeduid als vertegenwoordiger en Mevrouw Rita Lammertyn als plaatsvervanger voor alle 
algemene vergaderingen van de Intercommunale Leiedal in de legislatuur 2019-2024;

Overwegende dat de gemeente Lendelede 1.170 aandelen – reeks A – bezit die 1.170 stemmen 
vertegenwoordigen;

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : Bevestigt de gemeenteraadsbeslissingen van 14/02/2019 waarbij Mevrouw Carine 
Dewaele en Mevrouw Rita Lammertyn respectievelijk werden aangeduid als 
vertegenwoordiger en plaatsvervanger namens het gemeentebestuur op de 
Buitengewone Algemene Vergadering van 10/12/2020.

Artikel 2 : De gemeenteraad verleent zijn goedkeuring aan de agendapunten voor de 
Buitengewone Algemene Vergadering van 10/12/2020.

Artikel 3 : De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de Buitengewone 
Algemene Vergadering zal zijn stemgedrag afstemmen op de beslissing genomen in 
onderhavig gemeenteraadsbesluit en de punten van de agenda van de Buitengewone 
Algemene Vergadering van 10/12/2020 goedkeuren.

Artikel 4 : Afschrift van onderhavige beslissing, samen met de volmacht, voor verder gevolg aan 
de Intercommunale Leiedal, Pres. Kennedypark 10, 8500 Kortrijk, toe te sturen.

10.

I.V.I.O. : Buitengewone Algemene Vergadering op 14 december 2020: Bespreking van de 
agenda en bepalen van het standpunt dat door de vertegenwoordiger van de gemeente dient te 
worden ingenomen : Voorstel tot goedkeuren van alle punten van deze vergadering.

De raad, in gesloten zitting,
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Gelet op artikel 454 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 houdende de 
dienstverlenende en opdrachthoudende verenigingen, waarbij bepaald wordt dat minstens één 
buitengewone algemene vergadering belegd wordt in de loop van het laatste trimester van elk 
jaar om de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het volgend boekjaar te 
bespreken en waarbij een door de raad van bestuur opgestelde begroting op de agenda van 
deze vergadering staat vermeld;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissingen van 14.02.2019 waarbij de Heer Rudy Rommens werd 
aangeduid als vertegenwoordiger en de Heer Bernard Fonteyne als plaatsvervanger voor alle 
algemene vergaderingen van IVIO in de legislatuur 2019-2024; 

Gelet op het schrijven van I.V.I.O. van 13 oktober 23020 met uitnodiging tot de buitengewone 
algemene vergadering van 14 december 2020 om 18.00 uur, met alle bijhorende stukken en met 
volgende agenda:

1. Kennisname van de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie in 2021
2. Goedkeuring begroting 2021
3. Ontslag en benoeming nieuwe bestuurders
4. Bekrachtiging houders van volmachten
5. Varia

Gelet op de bespreking ter zitting van deze agenda en bijhorende stukken;

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : Zijn goedkeuring te verlenen aan de agenda met volgende agendapunten van de 
buitengewone algemene vergadering van 14 december 2020:

1. Kennisname van de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie in 2021
2. Goedkeuring begroting 2021
3. Ontslag en benoeming nieuwe bestuurders
4. Bekrachtiging houders van volmachten
5. Varia

Artikel 2 : De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de buitengewone 
algemene vergadering van 14 december 2020 zal zijn stemgedrag afstemmen op de 
beslissing genomen in onderhavig besluit en de punten van de agenda van de 
buitengewone algemene vergadering van 14 december 2020 goedkeuren.

Artikel 3 : Afschrift van onderhavige beslissing, samen met de volmacht, toe te sturen aan 
I.V.I.O., Lodewijk de Raetlaan 12, 8870 Izegem.

11.

Psilon : Buitengewone Algemene Vergadering op 15 december 2020: Bespreking van de agenda 
en bepalen van het standpunt dat door de vertegenwoordiger van de gemeente dient te worden 
ingenomen : Voorstel tot goedkeuren van alle punten van deze vergadering.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op de gemeenteraadsbeslissingen van 14.02.2019 waarbij de Heer Rudy Rommens werd 
aangeduid als vertegenwoordiger en de Heer Bernard Fonteyne als plaatsvervanger voor alle 
algemene vergaderingen van Psilon in de legislatuur 2019-2024; 

Gelet op de mail en het aangetekend schrijven d.d. 16.10.2020 van Psilon waarbij de gemeente 
wordt opgeroepen naar de buitengewone algemene vergadering, op dinsdag 15 december 2020 
met mededeling van de agenda, alsook houdende toezending van de bijhorende stukken;

Gelet op het voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen om de 
vertegenwoordiger van de gemeente te machtigen om alle punten op de dagorde van deze 
vergadering goed te keuren;



BESLUIT, eenparig :

Artikel 1: Zijn goedkeuring te verlenen aan de agenda met volgende agendapunten van de 
buitengewone algemene vergadering van 15 december 2020:

1. Vaststellen werkprogramma 2021
2. Vatstelling begroting 2021

Artikel 2 : De vertegenwoordiger van de gemeente te machtigen om alle punten vermeld op de 
dagorde van de buitengewone algemene vergadering van Psilon d.d. 15.12.2020 
goed te keuren.

Artikel 3 : Afschrift van onderhavige beslissing, samen met het ondertekende mandaatformulier, 
voor verder gevolg aan Psilon, Ambassadeur Baertlaan 5, 8500 Kortrijk, toe te sturen.

Op vraag van fractieleidster Gudrun Debrabandere werd namens de N-VA fractie volgende 
punten toegevoegd aan de dagorde van de gemeenteraad :

11bis.

Voorstel Charter Werftransport voor een veilige schoolomgeving.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op de mail d.d. 14.11.2020 waarbij fractieleidster Gudrun Debrabandere namens de N-VA 
fractie vraagt om dit punt toe te voegen aan de dagorde van de gemeenteraad met een 
bijgevoegd ontwerp van beslissing;

Gelet op de bijkomende dagorde die op 16.11.2020 aan alle raadsleden werd bezorgd met het 
ontwerp van beslissing in bijlage;

Overwegende dat de motivatie luidt als volgt :

Beknopte samenvatting:

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te verlenen aan het Charter Werftransport. 
Dit charter is een initiatief van de Vlaamse overheid, de VSV (Vlaamse Stichting Verkeerskunde), 
de VVSG (de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten), Bouwunie, Confederatie Bouw en 
FEMA (de Belgische beroepsvereniging voor professionele handelaren in bouwmaterialen). Door 
de ondertekening ontstaat een wederzijds engagement vanwege de gemeente én de partners uit 
de bouwsector om in het kader van werftransporten maximaal bij de dragen tot bereikbare, 
leefbare en veilige (school)omgevingen en fietsroutes.

63 gemeentes, waaronder Waregem, Moorslede, Ledegem, Kortrijk, Deerlijk, Harelbeke, … 
hebben het charter al ondertekend. Wij willen dan ook voorstellen dat de gemeente Lendelede dit 
charter onderschrijft en zich engageert om ook hier een bijdrage te leveren aan een veiligere 
schoolomgeving voor onze schoolgaande jeugd.

Wettelijke context:

De beslissing wordt genomen op grond van Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, 
artikel 2.

Bijgevoegde bijlagen:

 Model van het ‘Charter Werftransport’
 Gemeenten die het charter al hebben ondertekend



Motivatie van de beslissing:

De gemeenteraad wenst de impact van bouwwerven en vooral van de bijhorende transporten op 
de verkeersveiligheid beter te beheersen, in het bijzonder voor kwetsbare weggebruikers.
Daarnaast wenst de gemeente de leefbaarheid en de mobiliteit optimaal te bewaren. Een 
aandachtspunt daarbij is de promotie van het thuis-schoolverkeer met de fiets.

Vooral voor de (vaak jonge en dus eerder onervaren) fietsers op weg naar school is een 
conflictarme schoolroute van primordiaal belang, en worden zware transporten best zoveel 
mogelijk geweerd tijdens de verplaatsing van en naar de school.

Met het Charter Werftransport slaat Lendelede de handen in elkaar met de bouwsector om bij te 
dragen aan een bereikbare, leefbare en veilige omgeving tijdens werken. Het charter is een 
initiatief van de Vlaamse Overheid, de VSV, de VVSG, Bouwunie, Confederatie Bouw en FEMA.

Wij doen dit in de eerste plaats om de veiligheid van kinderen op de weg te garanderen.

Door dit charter te ondertekenen, engageren wij ons om:

 Geen werftransporten in schoolomgevingen tijdens de begin- en einduren van de school 
toe te laten;

 Geen werftransport met tractoren in de bebouwde kom toe te laten;
 Proactief te communiceren over alternatieve routes, aandachtspunten in de buurt van 

werven;

Op die manier willen we samen met de bouwsector bijdragen aan een maximaal bereikbare, 
leefbare en veilige (school)omgeving tijdens de private en publieke bouw- en wegenwerken.

Dit charter zal van toepassing worden gemaakt op alle werven met bouwvergunning en elke 
hinderlijke inname van openbaar domein in de buurt van scholen. Voor elke bouwwerf is echter 
maatwerk aangewezen.

Gelet op de toelichting door de fractieleidster van N-VA;

BESLUIT, eenparig :

Artikel 1 : Besluit om het Charter Werftransport te onderschrijven, zoals gevoegd in de bijlage 
die integraal deel uitmaakt van deze beslissing.

Artikel 2 : Bepaalt dat het charter in werking treedt na de administratieve afhandeling ervan 
door het schepencollege en de bevestiging door de bouwfederaties.

11ter.

Voorstel live streamen van de gemeenteraad.

De raad, in gesloten zitting,

Gelet op de mail d.d. 14.11.2020 waarbij fractieleidster Gudrun Debrabandere namens de N-VA 
fractie vraagt om dit punt toe te voegen aan de dagorde van de gemeenteraad met een 
bijgevoegd ontwerp van beslissing;

Gelet op de bijkomende dagorde die op 16.11.2020 aan alle raadsleden werd bezorgd met het 
ontwerp van beslissing in bijlage;

Overwegende dat de motivatie luidt als volgt :

Wij stellen vast dat de vorige ‘digitale gemeenteraden’ door heel wat meer personen live gevolgd 
werden dan het aantal toeschouwers dat normaal aanwezig is op de gemeenteraad. Tijdens de 
vorige gemeenteraden waren op bepaalde momenten bijna 100 personen gelijktijdig aan het 
volgen.



Omwille van dit succes en de laagdrempeligheid voor de kijkers stellen we voor om in het vervolg 
de fysieke raden -waarop publiek en pers toegelaten wordt-, live te streamen.

In het kader van de openbaarheid van bestuur en de transparantie is dit zeker zinvol zijn dat de 
gemeenteraden in de toekomst digitaal kunnen gevolgd worden.

Op die manier kunnen we de betrokkenheid van de burger met het bestuur sterk verhogen.

Gelet op de toelichting door de fractieleidster van N-VA;

Gelet op het voorstel van de Voorzitter om dit punt te verdagen teneinde verder te onderzoeken 
wat dit vraagt qua kostprijs en qua techniciteit;

BESLUIT, eenparig, om dit punt te verdagen teneinde dit verder te onderzoeken qua kostprijs en 
qua techniciteit.

ALGEMEEN:

12.

Goedkeuren van het verslag van de voorgaande zitting d.d. 22.10.2020.
Het verslag van de voorgaande zitting d.d. 22.10.2020 wordt eenparig goedgekeurd.

13.

Mondelinge vragen en mededelingen.

1. Mondelinge mededeling van burgemeester Carine Dewaele inzake het mandaat van de 
commandant van zone Fluvia.

Burgemeester Carine Dewaele meldt dat het mandaat van de commandant van zone Fluvia 
niet verlengd wordt. De commandant blijft in dienst tot het einde van zijn mandaat, zijnde 
februari 2021. In het volgende zonecollege zal de procedure opgestart worden voor de 
zoektocht naar een nieuwe zonecommandant.

2. Mondelinge mededeling van burgemeester Carine Dewaele aangaande het besluit van de 
gouverneur houdende het verbod op vuurwerk.

Burgemeester Carine Dewaele licht het besluit van de gouverneur houdende het verbod op 
vuurwerk, verbrandingen in open lucht en het gebruik van pyrotechnische artikelen op privaat 
en publiek domein toe. Het verbod gaat in vanaf vandaag, donderdag 19.11.2020 en geldt 
t.e.m. zondag 17.01.2021.

3. Mondelinge mededeling van burgemeester Carine Dewaele: stand van zaken in de covid-
cijfers.

Burgemeester Carine Dewaele geeft een stand van zaken omtrent de cijfers binnen de 
gemeente o.b.v. de Zorgatlas. Op vandaag zijn er 15 besmette personen in Lendelede. Dit is 
een incidentie van 259,2. Het betreft 8 personen ouder dan 50 jaar en 7 personen jonger dan 
50 jaar. Dit is een momentopname. Lendelede is tijdelijk uit de slechtere cijfers van eind 
oktober – begin november. Laat ons hopen dat het verder de goede richting uitgaat. 

Het Rode Kruis heeft een overzicht bezorgd van de gemaakte kosten, ongeveer 12.000  euro. 
De organisatie heeft een verlies van 9.000 euro door de stickerverkoop die niet kon doorgaan. 
Daarenboven hebben ze gederfde inkomsten van allerhande afgelaste activiteiten waar ze 
geen assistentie konden bieden. Het schepencollege stelt voor om een tussenkomst van 
5.000 euro te voorzien vanuit het noodfonds. Dit wordt tevens zo voorgelegd aan de Corona 
Relance Werkgroep. Er wordt uitgekeken naar de goede, betrouwbare vaccins, maar er heerst 
nog steeds een bezorgdheid om de ouderen en mensen die alleen zijn. 



4. Mondelinge mededeling van schepen Rita Lammertyn inzake het opbellen van de 75-plussers.

Schepen Rita Lammertyn meldt dat de 75-plussers opnieuw worden opgebeld door de 
coronavrijwilligers. Er worden opnieuw 2 medewerkers ter beschikking gesteld aan het 
woonzorgcentrum Aksent ter ondersteuning van de maaltijden en het onderhoud van de niet-
covid gerelateerde delen. Dit is beperkt tot 16u per week per persoon. De medewerkers zijn 
gestart op 09.11.2020.

5. Mondelinge vraag van raadslid Kurt Vansteenkiste omtrent de aanpassingen in MJP 2020-
2025.

Raadslid Kurt Vansteenkiste haalt het verslag van het schepencollege van 28.10.2020 aan 
waarbij een aanpassing in het investeringsprogramma van het meerjarenplan 2020-2025 
vermeld staat. Over welke aanpassingen gaat het hier?

Schepen Rudy Rommens stelt dat de aanpassingen in het meerjarenplan 2020-2025 
gepresenteerd worden in de volgende gemeenteraad.

6. Mondelinge vraag van raadslid Jan Gheysens inzake de verlichting.

Raadslid Jan Gheysens stelt dat het belangrijk is om enerzijds de lichten te doven inzake 
besparingen, maar anderzijds is het belangrijk dat de verlichting brandt. Er wordt vastgesteld 
dat de verlichting aan het kruispunt Stationsstraat en Sint-Jozefstraat nog steeds kapot is, 
zoals gemeld door de oppositie tijdens de vorige gemeenteraad. Wanneer wordt geschat dat 
de verlichting er opnieuw werkt?

Schepen Bernard Fonteyne bevestigt dat de verlichting nog niet opnieuw werkt. De armatuur 
van het zebrapad aan school is kapot. Zodra de nieuwe armatuur binnen is, zal deze gestoken 
worden. 

Raadslid Jan Gheysens polst naar een mogelijk tijdelijk alternatief en een idee van 
leveringstermijn.

Schepen Bernard Fonteyne zal navragen bij Fluvius of er een tijdelijke oplossing kan geboden 
worden alsook de leveringstermijn van de nieuwe armatuur.

7. Mondelinge vraag van raadslid Jan Gheysens aangaande de veiligheid van de fietsers in de 
Winkelsestraat

Raadslid Jan Gheysens beaamt dat het doven van de lichten belangrijk is voor het milieu en 
dat de veiligheid van de fietsers heel belangrijk is. Als de lichten gedoofd worden, dient er ook 
gezorgd te worden voor extra veiligheid voor de fietsers. In kader hiervan informeerde hij eind 
mei reeds naar de mogelijkheid om een witte belijning in de Winkelsestraat te voorzien om de 
veiligheid van de fietser te verhogen en de zichtbaarheid van het wegdek ’s nachts te 
verbeteren. Begin juni kwam dit ter sprake in het schepencollege. Dit zou doorgegeven 
worden voor advies aan de politie. Kan hierover feedback gegeven worden?

Schepen Bernard Fonteyne verduidelijkt dat er nog geen advies van de politie is gekomen. 
Tevens werd er gezegd dat dit zou meegenomen worden bij de voltooiing van de werken in de 
Winkelsestraat. Tijdens de duur van de werken in de Winkelsestraat zullen de lichten blijven 
branden.



8. Mondelinge vraag van raadslid Nico Parmentier omtrent het afhaalpunt in de gemeente.

Raadslid Nico Parmentier stelt dat heel wat verenigingen uitkijken om hun kas te spijzen, maar 
dat ze niks mogen ronddragen. Wordt er vanuit de gemeente een afhaalpunt voorzien?

Burgemeester Carine Dewaele beaamt de problematiek. De strenge coronamaatregelen 
brengt de verenigingen in problemen, vooral rond het afhalen van eindejaarsverkopen. De 
verkopen zijn streng gereglementeerd. Eén van de mogelijkheden is het installeren van een 
coronaproof gemeentelijk afhaalpunt. Dit werd goedgekeurd door de corona crisiscel en 
uitgewerkt door de dienst vrije tijd. Het ophaalpunt is voorzien onder de luifel van het DOC. De 
werknemers van de jeugd -en cultuurdienst zullen ter plaatse zijn als er een afhaling gebeurt. 
Alle erkende Lendeleedse verenigingen kunnen hier gebruik van maken en het wordt 
toegestaan voor 1 actie per vereniging per semester. Het afhaalpunt kan door de vereniging 
gedurende 1 week gebruikt worden. Het reglement staat op de website. Er moet een aanvraag 
ingediend worden bij de gemeente, er wordt met tijdssloten gewerkt en er zal ontsmet worden.

9. Mondelinge mededeling van raadslid Nico Parmentier aangaande de (nieuwe) huisvuilzakken.

Raadslid Nico Parmentier deelt mee dat er nieuwe zakken worden uitgebracht door IVIO vanaf 
01.01.2021. De gele zakken worden vervangen door een nieuw soort zakken.  Plastiek 
verpakkingen mogen dan niet meer in de gele zakken, maar in de blauwe P+ MD zakken. De 
nodige informatie zal in de nieuwe milieukrant uitgelegd worden en is te vinden op de website 
van IVIO. Hij wenst reclame te maken voor de app Recycle die een melding geeft wanneer en 
wat er opgehaald wordt van huisvuil. Hij doet ook een oproep om de zakken liever op 
donderdagavond buiten te zetten i.p.v. op vrijdagochtend teneinde klachten van niet-ophaling 
te vermijden.

10. Mondelinge vraag van raadslid Francis Bonte omtrent de verlichting.

Raadslid Francis Bonte bedankt raadslid Jan Gheysens voor het aanbrengen van het 
probleem omtrent de verlichting in de Stationsstraat. Naast de veiligheid van de kinderen, 
dient ook de veiligheid van de vrijwillige gemachtigd opzichters gevrijwaard te worden. Bij 
deze de vraag om op de hoogte gehouden te worden.

Raadslid Francis Bonte vraagt om meer duiding te geven in gesloten zitting rond Fluvia daar 
met de gemeente een engagement op lange termijn werd aangegaan, ook op investeringen. 
Wordt de strategie behouden los van de bevelhebber ?

Burgemeester Carine Dewaele stelt voor om hierover verder te gaan in gesloten zitting daar 
dit over een persoon. Tevens deelt ze mee dat ze niets verder zal toevoegen dan hetgeen ze 
reeds gezegd heeft. Ze stelt het raadslid voor om zich hiervoor te wenden tot de voorzitter van 
Fluvia. 

Raadslid Bruno Vanoverbeke vult aan dat Fluvia een meerjarenplan heeft dat niet specifiek 
gebonden is aan de commandant. Het is een planning dat men opstelt en het realiseren van 
iets. Het raadslid hoopt dat Fluvia zijn meerjarenplan zal behouden en zijn investeringsplan zal 
voorzien. Het dossier en het engagement is inderdaad zeer belangrijk maar het raadslid meent 
dat dit naar de zone toe niet zal veranderen van wie commandant is.  

11. Mondelinge vraag van raadslid Els Moerkerke inzake wegenwerken.

Raadslid Els Moerkerke brengt punt 24 van het schepencollege van 28.10.2020 aan waarbij 
een vraag gecommuniceerd werd van de Watergroep en Fluvius voor werken in de 
Meikapelstraat. De aanvraag werd gedaan op 13.10.2020 met aanvang van de werken 
voorzien op 16.11.2020. De weigering van de goedkeuring wordt positief bevonden gezien de 
korte deadline. Kan er geen minimale periode opgelegd worden zodat ze zelfs geen aanvraag 
moeten doen zodat er geen cultuur gecreëerd wordt waarbij gaten worden ingevuld met 
werken in Lendelede ? Zo weten ze dat dit eigenlijk niet kan.



Schepen Bernard Fonteyne bevestigt dat het niet de bedoeling is dat als er tijd over is bij de 
aannemer, kort erna de straat wordt opengebroken in onze gemeente. De schepen geeft aan 
dat de vraag voor deze werken in de Meikapelstraat reeds in mei werd gesteld. De werken 
werden toegestaan daar de buizen er helemaal rot zijn. Daarna werd er niks meer gehoord, 
gevolgd door een plotse aanvraag. Dit is te kort bij, de bewoners dienen ingelicht te worden en 
er mag niet meer samengekomen worden met de mensen. De duur van de werken is 40 
dagen en vlak voor de feestdagen. Op basis hiervan werd geen vergunning toegekend en 
werd alles verschoven naar volgend jaar.

Raadslid Els Moerkerke bevestigt dat ze dit zeker een terechte beslissing vinden.

12. Mondelinge vraag van raadslid Els Moerkerke aangaande Ventilus.

Raadslid Els Moerkerke merkt op dat het wat stil is rond het project Ventilus. In de media 
kwam toch dat de burgemeesters van Midwest bezig zijn met een extra onderzoek. Is 
Lendelede daar ook bij betrokken? 

Burgemeester Carine Dewaele legt uit dat er verschillende werkgroepen zijn opgestart, 
waaronder de werkgroep technologie. Deze werkgroep onderzocht wat het beste procedé is 
om die energie vanop zee richting Avelgem te brengen. Het was een zeer technische 
werkgroep waarop ook burgerplatformen aanwezig waren. Deze werkgroep is afgerond. De 
tweede werkgroep, waar er nog geen resultaat van is,  is de werkgroep rond “gezondheid’. 
Hierin wordt onderzocht wat de effecten van hoogspanning zijn op de gezondheid van de 
mensen. De derde werkgroep, die lopende is, is in samenwerking met het instituut Landbouw 
en Visserij en onderzoekt de invloed van hoogspanning op landbouwactiviteiten. Als al die 
resultaten afgerond zijn, zal er gecommuniceerd worden vanuit Ventilus.
Vanuit de burgerplatformen is men absoluut niet tevreden. Ze stellen dat de door hen 
aangeboden  alternatieven niet onderzocht zijn. Hierrond zijn er enkele parlementaire vragen 
geweest aan het kabinet van minister Demir. Zij heeft verzekerd dat er zeker teruggekoppeld 
wordt;  maar voorlopig is het een stand still. Wijzelf zijn hierover zeker bezorgd daar we ter 
hoogte van de Bosmolens in een zoekzone liggen.
Na de afronding van al die studies, staat de opmaak van de scopingsnota op de planning. 
Hierin zal opgenomen worden welke alternatieven verder onderzocht dienen te worden. De 
lead ligt hier bij de Vlaamse Regering. Wij zijn niet bij de burgemeesters van Midwest, maar 
gaan mee met Zuid-West-Vlaanderen. Er is een medewerker van Leiedal die dit voor ons 
opvolgt.

13. Mondelinge vraag van raadslid Marnic Vandenbroucke omtrent voortraject ruimtelijk 
beleidsplan.

Raadslid Marnic Vandenbroucke koppelt terug naar punt 4 uit het verslag van het 
schepencollege van 21.10.2020. Er wordt melding gemaakt van de kostprijs aan Leiedal 
omtrent voortraject ruimtelijk beleidsplan van ongeveer 7.600 euro, incl. BTW maar zonder 
participatietraject inwoners. Over welk voortraject ruimtelijk beleidsplan gaat dit? Wat is de 
inhoud, het doel en de timing? Wat wordt geleverd voor dit bedrag? Komt er effectief een 
participatietraject voor inwoners? Zo ja, wanneer?

Voorzitter-Schepen Pedro Ketels stelt voor deze vragen in concreto te beantwoorden op de 
volgende gemeenteraad a.d.h.v. stukken. 

14. Mondelinge vraag van raadslid Marnic Vandenbroucke inzake het rioleringsnet.

Raadslid Marnic Vandenbroucke haalt punt 31 van het verslag van het schepencollege d.d. 
21.10.2020 aan. Het betreft vragen van diverse burgers omtrent het rioleringsnet. De pano 
reportage van vorige week heeft heel wat los gemaakt. Kunnen we begin volgend jaar, januari 
of februari, in de gemeenteraad een stand van zaken krijgen omtrent de toestand van het 
rioleringsnet in onze eigen gemeente? Hoeveel procent van de woningen zijn aangesloten op 
het rioleringsnet? Hoeveel op het gescheiden net? Wat zijn onze plannen daarrond? Naar 
welke cijfers willen we evolueren? Hoe gaan we dat aanpakken?



Burgemeester Carine Dewaele deelt de cijfers van de huidige riolerings -en zuiveringsgraad 
van onze gemeente mee. De huidige rioleringsgraad is 74,65% en de huidige zuiveringsgraad 
is 73%. Ter vergelijking geeft ze een voorbeeld van een andere landelijke gemeente, in dit 
geval Lichtervelde, waar de huidige rioleringsgraad 67% en de huidige zuiveringsgraad 
62,60% is. Als je vergelijkt met Kuurne die dubbel zoveel inwoners heeft, maar dezelfde 
oppervlakte en een groter centrum heeft, ligt dat veel hoger (in Kuurne). Voor een landelijke 
gemeente zijn onze cijfers niet slecht. Momenteel zijn heel wat werken bezig in de gemeente. 
Binnenkort wordt er samen gezeten met de rioolbeheerder om te kijken welke projecten er nog 
opgestart worden. Er staan er enkele op stapel en nu dienen prioriteiten gesteld te worden om 
ook die dossiers verder op gang te trekken zodoende verder te evolueren in de 
rioleringsgraad. De projecten met veel inwonersequivalenten scoren altijd goed en komen 
dicht op de subsidielijn te staan. De cijfers van Ledegem, gelijkaardige gemeente als ons, 
liggen in dezelfde lijn als Lendelede. Het is niet duidelijk of de exacte cijfers van gezinnen die 
aangesloten zijn, gekend zijn. 

Raadslid Gudrun Debrabandere vraagt of er met de zuiveringsgraad de gescheiden riolering 
bedoeld wordt.

Burgemeester Carine Dewaele legt uit dat de zuiveringsgraad het percentage is dat gaat naar 
een zuiveringsstation. Er liggen in Lendelede heel wat collectoren die het afvalwater vervoeren 
naar de zuiveringsstations in Ingelmunster, Harelbeke en Ledegem. De gemeente is ermee 
bezig en zal hier verder in investeren. 

Raadslid Marnic Vandenbroucke geeft mee dat hij in de rapportage veel slechtere cijfers heeft 
gehoord maar dat het natuurlijk altijd beter kan.

15. Mondelinge mededeling van raadslid Marnic Vandenbroucke aangaande de renovatiecoach.

Raadslid Marnic Vandenbroucke gaat dieper in op punt 11 uit het verslag van het 
schepencollege van 28.10.2020 betreffende de renovatiecoach van Leiedal. Het gaat om een 
budget van 3.000 euro dat de gemeente mag besteden ter renovatie van woningen van 
kwetsbare doelgroepen. Hij neemt aan dat er voldoende inspanning geleverd is vanuit de 
gemeente om een project te vinden. Wetende dat het budget volgend jaar verdubbelt, wordt er 
teruggekoppeld naar enkele maanden terug. Toen kwam er ook 1 kandidatuur binnen het 
project ‘ontharden van voortuintjes’ naar voor. Leiedal is een organisatie die voor onze 
gemeente een serieuze toegevoegde waarde kan zijn. Maar dit zijn 2 voorbeelden van 
projecten waar wij als gemeente naast grijpen. Eén van de redenen kan zijn dat de projecten 
misschien niet op maat gemaakt worden van een gemeente van onze omvang en ons profiel. 
Misschien kan er bij Leiedal aangekaart worden dat zo goedbedoelde projecten mislopen 
worden? Het is jammer dat er budgetten zijn, maar we er niks mee kunnen. 

Schepen Rita Lammertyn duidt dat de oorzaak deels corona gerelateerd is. Komende 
donderdag staat een afspraak gepland met de renovatiecoach om samen te kijken hoe deze 
budgetten toch bij de juiste mensen terecht kan komen. 

Schepen Rudy Rommens vult aan dat Lendelede er met 1 dossier tenminste bij was in het 
project van de ontharding. We leven in een maatschappij waar alles in 1 keer moet gebeuren 
en waarbij de burger dagelijks de kans heeft om zich in te schrijven op subsidies. Hierbij zien 
ze soms het bos door de bomen niet meer. We moeten het uiteraard toejuichen dat we veel 
zo’n kansen krijgen en dat er ook al een automatische toekenning van subsidies is. 
Wat de ontharding betreft, dit vraagt een serieus engagement van de burger, vandaar de 
subsidiëring. De subsidies moeten daarom niet allemaal op zijn, maar het moet een stimulans 
zijn voor de mensen die het aandurven en het lef hebben om dit te doen. Bij nieuwe 
technologieën zijn de eerste niet altijd de beste. Sommige technologieën moeten groeien.
Leiedal is op dit gebied overal bij en aan en dit geeft soms de indruk dat dit te weinig wordt 
gebruikt maar de kans wordt ten minste gegeven. Dit in tegenstelling tot sommige andere 
regio’s.



16. Mondelinge vraag van raadslid Marnic Vandenbroucke omtrent de werken rond Kasteelgoed.

Raadslid Marnic Vandenbroucke kaart de werken rond Kasteelgoed aan. De werken gaan 
goed vooruit, maar er kwamen opmerkingen van een aantal bewoners. De bewoners kunnen 
via 3 richtingen weg: Pastoor De Beirstraat, Ingelmunstersestraat en rechts. De afgelopen 
7 werkdagen gebeurt het vaak dat er op die 3 kanten tegelijk gewerkt wordt waardoor de 
mensen geen kant uit kunnen. Los van het ongemak voor de bewoners, kan het ook gebeuren 
dat er een ambulance moet komen. Kan de aannemer hier enige rekening mee houden? 

Schepen Bernard Fonteyne heeft de werken bezocht en het is inderdaad zo. Alle bewoners 
hebben gisterennamiddag een briefje gekregen hebben. De vergunning om te starten in de 
Wilgenlaan is geweigerd. Er moet eerst zekerheid zijn dat de mensen via 1 richting door 
kunnen, altijd. Op het briefje staat tussen 7u30 en 17u. Er zijn veel mensen die thuiswerken, 
en mensen moeten ook eens weg; het is dus niet evident en het kan eigenlijk niet dat de 
doorgangen afgesloten worden. 
Wat gaat er nu gebeuren de komende dagen: Op het briefje stond vermeld dat de mensen niet 
meer zullen kunnen buiten rijden de komende dagen. Er wordt gepland om te asfalteren tegen 
volgende week vrijdag, nl. het stuk van de Ingelmunstersestraat tot aan het Kasteelgoed. Er 
werd gevraagd om ook de borduren te plaatsen op het kruispunt van de Ingelmunstersestraat 
en het Kasteelgoed, zodat het kruispunt mee kan geasfalteerd worden. Dan komt het stuk van 
Kasteelgoed tot aan de Pastoor De Beirstraat tot over ’t Gangske. Op 14.12.2020 kunnen ze 
dan het laatste asfalteren. Dan moeten ze zorgen dat er altijd één baan bereikbaar is zodat 
iedereen door kan. Er moet eerst opgeruimd worden voor er verder kan gedaan worden. 
Er is nog voorzien om dit jaar een stuk in beton te gieten in de Beukenlaan en de 
Spoelewielenlaan. De aannemer heeft beloofd dit schema te volgen zodat het zo snel mogelijk 
in orde komt.

Raadslid Tine Desmet pikt in op het feit dat de bewoners even niet uit kunnen rijden, maar 
geeft aan dat dit niet specifiek op het briefje staat. Het is frustrerend voor de bewoners om niet 
te weten langs welke kant je weg kan.

Schepen Bernard Fonteyne geeft mee dat er wel degelijk op het briefje vermeld staat dat er 
helemaal geen doorgang is op woensdag 25 en donderdag 26.11.2020. Wanneer de werken 
aan de Wilgenlaan starten, moeten de bewoners altijd in 1 richting weg kunnen. Ze bevestigt 
dat het frustratie geeft dat er verschillende doorgangen zijn die vaak geblokkeerd zijn waarbij 
het de ene dag wel mogelijk is en de andere niet.

17. Mondelinge vraag van raadslid Jan Gheysens aangaande de bushaltes van De Lijn.

Raadslid Jan Gheysens verwijst naar de aangekondigde wijzigingen in het netwerk van De 
Lijn. Het bestaande traject wordt wat gewijzigd en er komt een extra lijn bij. Dit heeft een 
herverdeling van de haltes tot gevolg. In het laatste verslag van het schepencollege van 
28.10.2020 werd het nieuwe plan van De Lijn goedgekeurd met 3 opmerkingen. Het blijkt niet 
evident te zijn om een locatie voor een bushalte te vinden in het centrum van Sente. Er komt 
een halte bij aan het kruispunt van de Kortrijksestraat met de Winkelsestraat. Tevens komt er 
een bijkomende reguliere halte ter hoogte van de sporthal. Is er ondertussen een mogelijke 
oplossing gevonden voor de halte in het centrum van Sente? Gaat het om 2 bijkomende 
bushaltes, 1 aan het kruispunt en 1 aan de sporthal? Of moet er nog beslist worden waar die 
extra halte zal ingepland worden?

Burgemeester Carine Dewaele duidt dat er vergaderd werd met De Lijn om een aanpassing te 
doen aan de haltes in functie van het nieuwe plan. Lendelede heeft lijn 60 en krijgt er nog een 
functionele lijn 61 bij. Dit betekent 4 ritten per dag afgestemd op de schooluren. 
De halte in Sente ligt momenteel op de hoek van de Burgemeester Dussartlaan. Men wil die 
verplaatsen ter hoogte van de kerk. De gemeente heeft aangegeven dat dit niet evident is 
daar het op schoolmomenten daar al behoorlijk druk is. 
De halte aan het woonzorgcentrum krijgt een andere naam, namelijk ’t Zaagske. De halte in 
het centrum blijft behouden. De halte ter hoogte van de Kluisberg zou geschrapt worden daar 
de halte op het centrum heel dicht ligt. Maar er komt een halte bij ter hoogte van de sporthal. 
In de Kortrijksestraat komt er ook een nieuwe halte aan beide kanten van de straat i.f.v. die 
functionele lijn. Deze haltes worden geplaatst in overleg met de gemeente. 



Er komt ook nog een halte ter hoogte van de Woestijnestraat, maar dit op grondgebied 
Ledegem. Alles moet wel nog praktisch afgetoetst worden. 

Dit verslag werd goedgekeurd door de gemeenteraad in zitting van 17 december 2020.
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